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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:562 Inskränkningar av skjutbanor

När det gäller permanenta skjutbanor och skjutbanor av mer tillfällig natur är 
det viktigt att bestämmelser kring dessa främjar sportskyttet och jakt, 
exempelvis skidskytte, dynamiskt skytte, fältskytte, PPC (rörligt skytte och 
skytte från lägre positioner än knästående). Detta gäller även jägarnas 
träningsskytte som bedrivs på jaktstigar med kula och hagel på många platser 
runt om i landet samt övningsskytte och inskjutning av vapen på egen mark. 
Det ska i lagen kring permanenta och tillfälliga skjutbanor inte finnas utrymme 
för Polismyndigheten att ta fram föreskrifter och allmänna råd som kan försvåra 
eller stoppa sportskytte eller jakt. Detta är något som fram till i dag har fungerat 
utan problem men som polisen funnit ett egenintresse i att ändra på. Detta utan 
att ta hänsyn till konsekvenserna för svenskt jakt- och sportskytte. 

Detta är oacceptabelt. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till justitie- och 
inrikesminister Morgan Johansson:

 

Hur ämnar ministern verka så att skjutbanor kan skyddas från inskränkningar 
som drabbar svenskt jakt- och sportskytte?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-10
Besvaras senast
2021-12-27
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


